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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzat Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2012. január 31-i soron kívüli üléséről. 
 
 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság tagjai 
 Dombi Imréné, polgármester 
 Márkus Gábor, alpolgármester 
 Kiss Zsigmond, alpolgármester 
 Pánti Zoltán, aljegyző 
 Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
 Dr. Mezei Imre, Közkincstár Kft. képviselője 
 Kéri József, Közkincstár Kft. képviselője 
 Varga Lajos, a Püspökladányi Holding Kft. képviselője 
 Szakács Gabriella, a Püspökladányi Városüzemeltető és Vízszolgáltató Kft. 

ügyvezetője, 
 Gruberné Slámer Erzsébet, a Püspökladányi Városüzemeltető és 

Vízszolgáltató Kft. képviselője, 
 Pál Szabó Klára, a Püspökladányi Holding Kft. és a Püspökladányi 

Városüzemeltető és Vízszolgáltató Kft. könyvvizsgálója 
 Nagy Sándorné, a Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Jeney Tibor, a Városfejlesztési Iroda vezetője 
 Kissné Nánássy Mónika, jegyzőkönyvvezető 
 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait, a Városfejlesztési, 
Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság tagjait és a megjelenteket. Megállapítom, 
hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 5 fő bizottsági tag, így a bizottság 
határozatképesek. 
A meghívóban szereplő első és második napirend sorrend cseréjét javaslom. 
Kérem, szavazzunk a napirendi pontok elfogadásáról és a közös tárgyalásról, a napirendi 
pontok fentiek szerinti sorrendjéről, szavazás eredménye: 5 igen szavazat. 
 
Napirendek: 
 

1. Előterjesztés ivóvíz és szennyvíz hálózat, valamint ezen szolgáltatások végzését 
szolgáló létesítmények üzemeltetésére 

 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
2. Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzatának a városüzemeltetési és 

vagyonkezelési feladatok és a feladatellátás szervezete racionalizálására a működési, 
irányítási költségek, illetve a hatékonyabb működtetés biztosítása érdekében 

 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
3. Különfélék 
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1. napirend: Előterjesztés ivóvíz és szennyvíz hálózat, valamint ezen szolgáltatások 
végzését szolgáló létesítmények üzemeltetésére 
 
 
Tóth László, a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság elnöke 
Törvényi szabályozás alapján az ivóvíz és szennyvíz hálózatot nagyobb szolgáltató részére 
kell átadnunk, aki megfelel a törvényben előírt feltételeknek. Rácz Attila a Tiszamenti 
Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója megkereste Püspökladány Város Önkormányzatát 
ajánlatával. Kívánja-e kiegészíteni vezérigazgató úr az előterjesztést? Akinek kérdése van, 
legyen szíves feltenni vezérigazgató úrnak. 
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
Köszönöm a lehetőséget. Egy kis pontosítást tennék. A 2011. december 31-i új viziközmű 
törvény nem írja elő, hogy nagy szolgáltatóhoz kell csatlakozni, hanem az előírt törvényi 
feltételeknek kell megfelelni. 
A Püspökladányi Városüzemeltető és Vízszolgáltató Kft. nem felel meg ezeknek a 
feltételeknek. A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 100 %-ban magyar tulajdonú cég, 
szolnoki központtal, 5 megyében szolgáltat. Az előírt feltételeknek maximálisan megfelel, 
szeretnénk a szolgáltatási területünket bővíteni. Az előterjesztésben leírt ajánlatot kívánjuk 
fenntartani. Bérleti díjat fizetnénk a hálózat használatáért, valamint a rendszer független 
elemekért. A szolgáltatást hosszú távon el tudjuk látni, fejlesztési lehetőségeket biztosítunk. A 
szolgáltatási díj hatósági díj. A tulajdonjogra nem tartunk igényt. A szerződés a jogszabálynak 
megfelelően min 15 évre szól, melyet fel lehet mondani a Ptk. alapján.  
 
Szakács Gabriella, a Püspökladányi Városüzemeltető és Vízszolgáltató Kft. ügyvezetője 
Nem kellene pályázatot kiírni? 
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
Állami tulajdonú cégnél nem kell a közbeszerzést lefolytatni, azonnal szerződés köthető. Ez a 
feladat kötelező önkormányzati feladat, a Püspökladányi Városüzemeltető és Vízszolgáltató 
Kft. nem felel meg a törvényben szabályozott akkreditációs feltételeknek. 
 
Pál Szabó Klára, könyvvizsgáló 
Jelenleg a Kft. 1.300.000.000 Ft értékű vagyont kezel. Az önkormányzatnak 18.100.000 Ft-ot 
fizet.  
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
2012-ben a teljes hálózat felértékelésére sor kerül. 
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Az önkörmányzat mérlegében még a 2088-2009. évekre vonatkozóan a vagyonhasznosításba 
adott eszközök miatt követelése van a kft-k felé, kb. 53 millió Ft nagyságrendben, mely 
összeg a kft-k mérlegében kötelezettségként jelenik meg. Ezt a tételt az önkormányzat és a 
kft-k között záros határidőn belül rendezni kell. Az önkormányzat 2012. évi költségvetési 
egyensúlya úgy biztosított, hogy az önkormányzatnál marad a 18.100 e Ft bérleti díj az 
újtelepi szennyvízhálózat építése saját forrásául. Ugyanez igaz a 2013. évre is. Olyan 
megállapodást kell kötni a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt-vel a víziközmű vagyon 
bérbeadása kapcsán, mely az önkormányzat számára előnyös. 
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Valamiféle biztosíték van-e a dolgozóknak, hogy nem küldik el őket? A 18.100.000 Ft bérleti 
díjon túl a rendszer független eszközök bérleti díja lehet-e alku tárgya? A vízmű fejlesztését 
önök fogják végezni, az önkormányzattal közösen, vagy az önkormányzat egyedül? 
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
A Munka Törvénykönyve előírja a további + 1 évig történő foglalkoztatást. 
 
Pánti Zoltán, aljegyző 
Három oldalú megállapodást lehet kötni, a Munka Törvénykönyve nem írja elő a +1 évig 
történő foglalkoztatást.  
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
Vállaljuk, hogy a dolgozókat jogfolytonosan átvesszük és rendes felmondással 1 évig nem 
szüntetjük meg a munkaviszonyukat. Bérleti díjat annyit fizetünk, amennyi fizetendő az érték 
után, mert visszakapjuk azt a hálózat ráfordítására. A rendszer független elemek használatánál 
lehet alkudni, felső határ a törvény által meghatározott maximum összeg. Nézzük meg, 
melyek azok az elemek, amelyek szükségesek, mennyi az értékük és annak megfelelően 
fizetünk. A fejlesztésekhez az önerőt meg tudjuk finanszírozni a pályázatokhoz.  
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Nagyvonalú az ajánlat. Az önerőt felvállalják a futó pályázatokra is, vagy csak az új 
pályázatoknál érvényes? 
 
Dombi Imréné, polgármester 
A határozati javaslatban szerepel, hogy a dolgozókat jogfolytonosan átveszi a Zrt. Kiket 
vesznek át konkrétan? Az óra leolvasókat nem kívánja átvenni? Úgy gondolom, hogy a 
legfontosabb az, hogy mi lesz a dolgozókkal. A vízóra leolvasók is a viziközmű ágazathoz 
tartoznak.  
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
A határozati javaslatba pontosítani kellene, hogy a viziközmű szolgálatban dolgozókat 
vesszük át. Hány vízóra leolvasó és fogyasztási hely van? 
 
Gruberné Slámer Erzsébet, a Püspökladányi Városüzemeltető és Vízszolgáltató Kft. 
képviselője 
5 fő leolvasó van és kb. 5000 fogyasztási hely.  
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Azt szeretnénk, ha minden dolgozó munkahelye megmaradna.  
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
5000 fogyasztási helyre, évi 2-szeri leolvasásra 5 vízóra leolvasó elég sok.  
 
Tóth László, a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság elnöke 
Ezek a dolgozók nemcsak az órát olvassák le, hanem díjbeszedők is.  
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
Átvesszük ezt az 5 dolgozót is azzal, hogy megvizsgáljuk, milyen többletfeladattal lehet őket 
még megbízni.  
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Jeney Tibor, Városfejlesztési Iroda vezetője 
A rendszer független elemek könyv szerinti értéke évek óta csökken, a végén nem fizetnek 
érte díjat. Ki fogja pótolni a véglegesen leírt, elromlott, javíthatatlan gépeket? 
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
Nem történhet meg, hogy kifutnak nullára és ne kelljen értük bérleti díjat fizetni.  
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A 18.100.000 Ft bérleti díjat visszaadjuk a rendszer karbantartására, a rendszer független 
eszközök utáni bérleti díjat fejlesztésre fordíthatjuk. 
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
Az önkormányzat dönti el, hogy mire használja fel a rendszer független eszközök utáni bérleti 
díjat. Az előterjesztésben lévő bérleti díjat a kapott adatok alapján számoltuk ki. Az 
önkormányzatnak érdeke, hogy pályázzon, az után is bérleti díjat fizetünk.  
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Jelenleg nem tudjuk feljebb vinni a bérleti díjat? 
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
Meg kell nézni, hogy milyen berendezések, gépek vannak, ki kell számolni az értékeket és 
akkor lehet egyezkedni.  
 
Varga Lajos, a Püspökladányi Holding Kft. képviselője  
A díjbeszedők nem egyszer mennek ki a lakosokhoz az órát leolvasni és a díjat beszedni. Az 
óra leolvasás utáni feldolgozás is nagy munka. 
 
Kincses László, képviselő 
A vízdíj mértékébe milyen beleszólása van az önkormányzatnak? A kintlévőséget hogyan 
fogja kezelni a Zrt.? 
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
Az Energiahivatal állapítja meg a díjemelést. Őszintén megmondom, hogy 2012-re mi 
várható. A 2011. december 31-én megállapított díj 2,56 %-kal lesz emelhető. Soha nem a 
szolgáltató határozta meg a díjat, hanem az önkormányzat. Jelenleg a díjmegállapító a 
hatóság. Nem lesz egységes díj az országban, a 2011. december 31-én megállapított díj lesz 
emelhető 2,56 %-kal. 
A kintlévőség kezelése 2012-es év legnagyobb problémája lesz. A törvény nem szabályozza a 
kintlévőség kezelését, szűkítő beállítását lehet alkalmazni.  
Behajtó cégnek nem adjuk el, csak a törvényben meghatározottak szerint járunk el.  
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Mi már szavaztunk a 2012. évre vonatkozó víz- és szennyvízdíj emelésről. 
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
Kapni fog Püspökladány Város Önkormányzata egy levelet, hogy helyezze hatályon kívül a 
rendeletét. Már nem testületi hatáskör a díjemelés.  
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Kincses László, képviselő 
Mennyire sürgős most nekünk ebben az ügyben dönteni? Úgy tudom, hogy június 30. a 
határidő, véleményem szerint még újabb tárgyalást kellene kitűzni. Ha garancia lesz a 
munkahelyekre, akkor rövid időn belül tudunk dönteni.  
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
A 2,56 % díjemelést a törvény határozta meg. A határozati javaslatba bele lehet fogalmazni, 
hogy közvetlenül a viziközmű hálózatban dolgozókat, valamint az 5 fő vízóra leolvasót 
jogfolytonosan alkalmazzuk és 1 éven belül rendes felmondással nem szüntetjük meg a 
munkaviszonyukat.  
A Zrt. az üzemeltetett hálózat, valamint a rendszer független elemek használatáért a 
vagyonelemek könyv szerinti bruttó értékének alapulvételével kiszámított amortizációs 
összegnek megfelelő nagyságrendű bérleti díjat fizet. A hálózat bérleti díjából származó 
összeg a hálózatra kerül visszafordításra, a rendszer független elemek használatából származó 
bérleti díjat az önkormányzat saját döntése alapján használja fel. A bérleti díj számításának 
alapja a bruttó könyv szerinti érték. Az üzemeltetési szerződésben a bérleti díjak számításának 
leírása történjen meg, az évenkénti összegszerű meghatározás ezen képlet alapján történik. 
 
Dombi Imréné, polgármester 
Úgy látom, hogy közelednek az álláspontok. A közművagyon az önkormányzat tulajdonában 
marad, az üzemeltett hálózatért és a rendszer független eszközökért a Zrt. bérleti díjat fizet az 
önkormányzatnak. Eddig 18.100.000 Ft bérleti díjat kaptunk, a plusz rendszer független 
elemek után járó bérleti díjra vonatkozóan végezzünk ellenőrző számításokat. A hálózat 
bérleti díját a hálózatra kell fordítani, a rendszer független elemek után járó bérleti díjat az 
önkormányzat saját döntése alapján használja fel. Megállapodtunk, hogy hogyan történik a 
bérleti díj kiszámítása, ez él 15 éven keresztül. 
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A bérleti díj mindig a bruttó könyv szerinti értékhez igazodik. 
 
Rácz Attila, a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vezérigazgatója 
A kezdő dátumról még nem beszéltünk. Minimum 1 hónap kell ahhoz, hogy mindent 
kiszámoljunk, a szerződést előkészítsük. Leghamarabb április 01-jétől lehet szerződést kötni.  
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Javaslom, hogy a következő módosító javaslatok kerüljenek bele a határozati javaslatba és a 
bizottság szavazzon róla. 
Közvetlenül a viziközmű hálózatban dolgozókat, valamint az 5 fő vízóra leolvasót 
jogfolytonosan alkalmazzák és 1 éven belül rendes felmondással nem szüntethetik meg a 
munkaviszonyukat.  
A Zrt. az üzemeltetett hálózat, valamint a rendszer független elemek használatáért a 
vagyonelemek könyv szerinti bruttó értékének alapulvételével kiszámított amortizációs 
összegnek megfelelő nagyságrendű bérleti díjat fizet. A hálózat bérleti díjából származó 
összeg a hálózatra kerüljön visszafordításra, a rendszer független elemek használatából 
származó bérleti díjat az önkormányzat saját döntése alapján használja fel. A bérleti díj 
számításának alapja a bruttó könyv szerinti érték. Az üzemeltetési szerződésben a bérleti díjak 
számításának leírása történjen meg, az évenkénti összegszerű meghatározás ezen képlet 
alapján történjen. 
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Kérem, szavazzunk az előterjesztés a módosító javaslatok elfogadásáról, a szavazás 
eredménye: 4 igenszavazat, 1 tartózkodás. 
Most szavazzunk az előterjesztés határozati javaslatának A. változatáról, a szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat, 1 tartózkodás. 
 
 
 

6/2012. (I. 31.) számú Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság határozata 
Az ivóvíz és szennyvíz hálózat, valamint ezen szolgáltatások végzését szolgáló 
létesítmények üzemeltetéséről szóló előterjesztés A) határozati javaslatát támogatja az 
alábbi módosításokkal: 

 
• A második francia bekezdés így szóljon: 
„- a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. vállalja a viziközmű szolgáltatásban 
résztvevő dolgozók jogfolytonos átvételét és az átvett munkavállalók 
munkaviszonyát rendes felmondással, 1 éven belül nem szünteti meg. A jövőben 
valamennyi díjbeszedő (óraleolvasó) feladatkörével kapcsolatban átstrukturálás 
lesz, elbocsátás nem.” 
 
• A negyedik francia bekezdés így szóljon: 
„- a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Püspökladány Város Önkormányzata 

számára az üzemeltetett hálózat, valamint a rendszer független elemek 
használatáért a vagyonelemek könyv szerinti bruttó értékének alapulvételével 
kiszámított amortizációs összegnek megfelelő nagyságrendű bérleti díjat fizet. 
A hálózat bérleti díjából származó összeg a hálózatra kerül visszafordításra, a 
rendszer független elemek használatából származó bérleti díjat az 
önkormányzat saját döntése alapján használja fel. A bérleti díj számításának 
alapja a bruttó könyv  
szerinti érték. Az üzemeltetési szerződésben a bérleti díjak számításának leírása 
történjen meg, az évenkénti összegszerű meghatározás ezen képlet alapján 
történik.” 

 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
 
2. napirend: Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzatának a városüzemeltetési 
és vagyonkezelési feladatok és a feladatellátás szervezete racionalizálására a működési, 
irányítási költségek, illetve a hatékonyabb működtetés biztosítása érdekében 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A határozati javaslatból kimaradt a Sportszervező Szolgáltató szövegrész. 
 
Kéri József, Közkincstár Kft. képviselője 
Kiváló ötlet volt létrehozni a Holdingot, de a jogszabályi változások eredményeként belső és 
külső okok miatt nem tudott megfelelően működni. A Holding nem tudott pályázni, mert a 
cégeknek nagyon magas önerőt kell biztosítania, az önkormányzatnak kellett volna pályázni, 
neki csak 10 % az önerő. 
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Pál Szabó Klára, könyvvizsgáló 
Három veszteséges pontja van a Holdingnak. Egyik a temető üzemeltetés, ami még új 
vállalkozás, de meg kell nézni, hogy a helyzete hogyan javítható. Második az ingatlankezelés, 
ahol már körvonalazódik, hogyan lehetne a veszteséget csökkenteni, a harmadik pedig a 
kommunális feladatok ellátása. Itt nem kerül kiszámlázásra az elvégzett feladat, a Kft. az  
önkormányzattól támogatás keretében kapja meg a feladat után járó pénzösszeget. Ez a 3 
feladat marad a Kft-nél, ha az ivóvíz és szennyvíz szolgáltatást átveszik. A kommunális 
feladatnak nincs árbevétele, pedig teljesítmény áll mögötte. Pusztán a szervezeti változtatás 
nem oldja meg ezeket a problémákat. Jöjjön létre a Tulajdonosi Bizottság. 
 
Dr. Mezei Imre, Közkincstár Kft. képviselője 
Találkoztunk a problémákkal. Az általunk ismert adatok alapján az a véleményünk, hogy 
szervezeti hatékonysággal lehet költséget csökkenteni.  
 
Varga Lajos, Püspökladányi Holding Kft. képviselője 
Nagyobb városokban 8-10 Kft. felett van a Holding. Nálunk nagy érvágás lesz a viziközmű 
apportálása. Olyan tevékenységek folynak ki, amelyek meghatározták a Kft. tevékenységét. A 
legjobb döntést kell meghozni, hogy hogyan legyen a szervezeti struktúra.  
 
Kincses László, képviselő 
Nagyon tartalmas az anyag, néhány bázis adat hiányában is. Tudomásom szerint a Holding is 
készíttetett egy tanulmányt, amit mi nem ismerhettünk meg. Miért nem? 
 
Varga Lajos, Püspökladányi Holding Kft. képviselője 
Az előző Képviselő-testületi ülésen elmondtam, hogy készült egy tanulmány, melyet 
Polgármester Asszonynak átadtam.  
 
Dombi Imréné, polgármester 
Én arra kaptam felhatalmazást, hogy világítassuk át a Holding működését, ez meg is történt. 
Természetesen meg lehet ismertetni a képviselőkkel a Holding által készített anyagot is.  
 
Kéri József, Közkincstár Kft. képviselője 
Rá szeretnénk mutatni arra, hogy mindkét oldalon mi a fontos. Nem vagyunk Holding 
ellenesek, de ehhez kell egy megfelelő méretnagyság. A legdrágább feladat a kommunális 
feladatellátás. A tervezés és az elszámolás szempontjából is tudni kell a fajlagos összeget. Az 
átlag felett egyeztetni kell, a pénzügyi-műszaki követelményeket meg kell határozni. Pusztán 
szervezeti változás nem vezet eredményre. Fontos, hogy a transzparencia nőjjön, mindent ki 
kell mutatni, számokkal alá kell támasztani. 
 
Borsos László képviselő 
Az átszervezésből származó megtakarítás mennyi lenne számszerűsítve? A Városüzemeltető 
és a Gyógyfürdő kft. viszonya milyen lesz? Alá vagy mellé rendelt? 
 
Dr. Mezei Imre, Közkincstár Kft. képviselője 
Számszerűsítésre nem vállalkozunk. A Holding Kft. tanácsadói feladatokat lát el, kiszámlázza 
a működési költségeket a két Kft-nek. 
 
Kincses László, képviselő 
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Változatlanul azt gondolom, hogy nem tudunk döntést hozni. Nem gondolom, hogy van még 
idő dönteni, de további adatok szükségesek.  
 
Dombi Imréné, polgármester 
Korábbi ülésen jelentettem be a Holding átvilágítását, a könyvvizsgálótól kapott levél alapján. 
Kérjük meg a szükséges adatokat, de a döntést nem halogathatjuk. A vizsgálatot 
könyvvizsgáló asszony levele alapján kezdeményeztem. A levélben nagyon kemény dolgok 
voltak megfogalmazva, Varga Lajos úr is megkapta ezt a levelet. Én azt javaslom, hogy 
fogalmazzuk meg, hogy milyen adatokra van még szükség, de túl sokáig nem szabad 
halogatni a döntést, a költségvetés tervezése is most van folyamatban. 
 
Pál Szabó Klára, könyvvizsgáló 
A levélben leírtakkal a kötelezettségemnek tettem eleget. Nem a szervezettel kapcsolatos 
változtatást sürgettem, hanem a három veszteséges feladatra tettem a hangsúlyt. Azért 
mondtam, hogy jöjjön létre a Tulajdonosi Bizottság és vizsgálják meg közösen a három 
tevékenységet. 
 
Petőné Papp Margit, képviselő 
Nem hiszem, hogy a Holding negatívumaira akartunk rávilágítani, hanem a feladatok 
végzésének racionalizálására. Nem értek azzal egyet, hogy a Holding tanácsadással 
foglalkozott, irányító feladatot is ellátott. Nagy terhek lesznek 2012-ben a városban, ezért 
kellene átgondolni a változtatást.  
 
Márkus Gábor, alpolgármester 
Nem kell halogatni a döntést. Korábban felvetődtek már problémák, hogy a Holding nem jól 
működik. Nem kapok információkat a Kft. adatairól. A költségvetés összeállítása előtt 
döntenünk kell.  
 
Tóth László, a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság elnöke 
Akármeddig váruk, nem hiszem, hogy több adatot fogunk kapni. Az elhangzottak alapján 
döntési helyzetben vagyunk, én támogatom a határozati javaslatot.  
 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Kérem, szavazzunk az előterjesztésről, a szavazás eredménye: 4 igen, 1 nem szavazat. 
 

7/2012. (I. 31.) számú Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság határozata 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága Püspökladány Város Önkormányzata városüzemeltetési és 
vagyonkezelési feladata, a feladatellátás szervezete racionalizálására a működési, 
irányítási költségek, illetve a hatékonyabb működtetés biztosítása érdekében készült 
előterjesztés határozati javaslatát támogatja.  
 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
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Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
 
A különfélékben egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, 
az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Kissné Nánássy Mónika Szabó Attiláné 
 jegyzőkönyvvezető  bizottság elnöke 


